

Raw wood table, France circa 1950

Sold

REF: 7396

Height: 74 cm (29.1")

Width: 90 cm (35.4")

Depth: 49 cm (19.3")



## DESCRIPTION

---

<fr>

Table à dîner rectangulaire en bois massif, réalisée dans les années 1950. Sa construction rustique, aux assemblages chevillés évoque les formes simples du mobilier de montagne ou des ateliers d'ébénisterie régionaux.

Le plateau présente une belle patine grisée, irrégulière, soulignant l'usage et le passage du temps. Les pieds légèrement inclinés sont reliés par une entretoise en X affirmant une géométrie discrète mais expressive.

Associée ici à des tabourets de Charlotte Perriand et à des céramiques d'Édouard Chapallaz, cette table dialogue naturellement avec l'esthétique wabi-sabi et l'univers du design alpin d'après-guerre.

France, circa 1950

</fr>

<en>

Rectangular dining table in solid wood, made in the 1950s. Its rustic construction, with pegged joints, recalls the simple forms of mountain furniture or regional cabinetmaking workshops.

The top shows a beautiful, irregular greyed patina, bearing the marks of use and the passage of time. The slightly splayed legs are joined by an X-shaped stretcher, creating a discreet yet expressive geometry.

Paired here with stools by Charlotte Perriand and ceramics by Édouard Chapallaz, this table naturally resonates with the wabi-sabi aesthetic and the postwar alpine design landscape.

France, circa 1950

</en>